

I Love Spring Valley 我爱春谷中学

I have been at Spring Valley High School for four years now and highly recommend it to any student looking for a top school.

我在春谷高中已经学习四年了。在这里，我极力推荐那些想入读美国顶级私立中学的学生来春谷学习。

The teachers care about every student and are always willing to help when a student needs help. They give us good advice and are fun to be with.

这的老师细心地关注每一位学生。他们会尽心的帮助每一位需要帮助的学生。在生活和学习当中，老师们为学生提供良好的建议和照顾。

The school online system called “renweb” is very helpful as we can log in at any time and get an up to date report on our grades and homework assignments. It also tells our parents how we are going even if it is not so good, like we are late for a class.

学校的“renweb”系统是一个很好，很有帮助的在线跟踪系统。我们可以随时登陆系统，了解我们的最新情况，包括学生的成绩单，课后作业等情况。同时，这个系统也可以为家长呈现自己孩子在学校的表现，甚至一些孩子的不良表现也能看到，比如说，迟到等情况。

One of the best things I have done with a school group is to spend a week in Arizona at Holbrook Indian Mission School where we helped paint buildings and do general maintenance jobs. Twenty five students and teachers went during our spring break and we had a wonderful time. We also had some time to visit The Grand Canyon and the Painted Desert.

再次，我想说一个最让我难忘的经历。那就是我们到位于亚利桑那州的 Holbrook Indian Mission School 粉刷那里的教学楼以及为学校做相应的维修工作。我们师生共计 25 人利用春假时间参加了这次活动。同时，我们也有幸去参观了那里的大峡谷和彩绘沙漠。

I have been in the A+ Homestay program since I came to Spring Valley and I have been very well looked after by my host parents. I feel safe and am very happy to be in a family who makes me feel like I belong as part of the family. The food is excellent and we have a lot of fun together.

最后，我想说一下这里的寄宿家庭服务。自从我来到春谷中学，A+寄宿家庭项目就为我提供了非常好的寄宿家庭。寄宿家庭的父母给了我无微不至的照顾。寄宿家庭给了我家的感觉，给我安全感以及生活的快乐。他们提供了可口的饭菜，我们一起生活的很快乐。

Thomas



Here we are at the Grand canyon in Arizona